

5th January 2015

05 يناير 2015

Mr. Hasan Abdulrahman Al Sirkal
Executive Vice President – Chief
Operations Officer
Head of Operation division
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للعمليات ورئيس
قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: News published on 05th January 2015 which states that "Arabtec Plans for new acquisition"

الموضوع: الخبر المنشور بتاريخ 05 يناير 2015 بعنوان "أرابتك تخطط لعملية استحواذ جديدة".

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

With reference to the above subject and your letter no. (LD-NM-2015) dated 5 January 2015, we would like to state that Arabtec is constantly evaluating available acquisition opportunities with the highest return for Arabtec which will serve the company's best interests and that of its shareholders.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وكتابكم رقم (LD-NM-2015) المؤرخ في 05 يناير 2015، نود ان نبين بان الشركة تسعى دوما إلى دراسة أية فرص استحواذات متاحة وفق أفضل السبل والتي من شأنها أن تحقق المصلحة العليا للشركة وتصب في مصلحة المساهمين.

As for the aforesaid news, we would like to deny the same, and to confirm that at the present time Arabtec is not undertaking any acquisitions.

اما فيما يتعلق بالخبر المشار اليه أعلاه، فاننا ننفي الخبر ونؤكد بان الشركة في الوقت الحالي لا تقوم باي عمليات استحواذ.

We re-affirm our commitment to the principles of disclosure and transparency as required by applicable laws and regulations and we will be informing you about any developments requiring disclosure as soon as they arise.

ونؤكد التزامنا الدائم بكافة مبادئ الشفافية بما يتناسب مع القوانين والأنظمة المعمول بها وسنقوم بإعلامكم بكافة المستجدات التي تستوجب الإفصاح في حينه.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



Wassel Al Fakhoury
Board Member
Group General Counsel

واصل الفاخوري
عضو مجلس الإدارة
المستشار العام للمجموعة